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Aircraft Carrier: American Ideas and Israeli
Architectures after 1973

By Hrsg. Erez Ella;Hrsg. Milana Gitzin-Adiram;Hrsg. Dan Handel

Hatje Cantz Verlag, 2012. Taschenbuch. Condition: Neu. Neu Neuware; Rechnung mit MwSt.; new
item; - 1973 war ein Jahr des Umschwungs für den globalen Kapitalismus, die strategischen
Interessen der Amerikaner im Nahen Osten und Israels sozialen, ökonomischen und politischen
Aufbau. Von Energiekrise und territorialen Auseinandersetzungen geprägt, transformierten diese
Elemente im Zusammenspiel auch die israelische Architektur. Die vorliegende Publikation
untersucht das damals entstandene bauliche Umfeld anhand von zeitgenössischen Bildbeiträgen,
historischen Materialien sowie Essays zur Architektur in den Vereinigten Staaten und in Israel. Die
präsentierten Gebäude belegen zum einen die beispiellose Implementierung liberaler und
kapitalistischer Prinzipien in einem Land, das bislang als sozialistischen Wohlfahrtsstaat bekannt
war, zum anderen eine kulturelle Neuorientierung sowie ein architektonisches Programm, das
heute angesichts einer erneuten großen Krise beleuchtet wird. Ausstellung: 13. Architektur-
Biennale, Venedig 29.8. 25.11.2012 1973 marks a watershed in the workings of global capitalism, in
the American strategic interest in the Middle East, and in Israel s social, economic and political
structures. Together, these elements, shaped by territorial struggles and energy crises, radically
transformed Israeli architecture. The publication looks at the built environments that emerged as a
result through a combination of contemporary visual commentary, historical materials, and texts
on architecture in both the United States...
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Reviews

Extensive guide! Its such a excellent read. This can be for anyone who statte that there was not a worth looking at. I am just eJortlessly will get a
satisfaction of looking at a written publication.
-- Melvin Hettinger

This book will not be eJortless to start on reading through but very exciting to learn. It is amongst the most remarkable book i have got go through. Once
you begin to read the book, it is extremely difficult to leave it before concluding.
-- Dr. Easton Collier DVM
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